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PROTOKÓŁ Nr  45/10 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego,  
które odbyło się w dniu 21 października 2010 r. 

 
 
Obrady rozpoczęły się o godz. 12.15 i trwały do godz. 13.15. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji i osoby zaproszone zgodnie z listami 
obecności stanowiącymi załączniki nr 1  i 2  do protokołu.  
 Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej  
i Spraw Rodziny pan Marek Bogusławski. 

Zapoznał zebranych z porządkiem obrad zaproponowanym przy zaproszeniu  
na posiedzenie. 

1. Ocena sytuacji finansowej Świętokrzyskiego Centrum Onkologii  w Kielcach 
za 2009r. 

2. Ocena sytuacji finansowej Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Kielcach 
za 2009r. 

3. Przyjęcie informacji dotyczącej zatrudnienia lekarzy i lekarzy dentystów 
Województwie Świętokrzyskim  według stanu na 31 grudnia 2009r. 

4. Przyjęcie informacji dotyczącej zatrudnienia pielęgniarek i położnych  
w Województwie Świętokrzyskim według stanu na 31 grudnia 2009r. 

5.Sprawy różne. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny 
poinformował, że Program Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi na rok 
2011 został zdjęty z porządku sesji i nie wchodzi do porządku obrad Komisji. 
Członkowie  Komisji uwag nie zgłosili i jednogłośnie  przyjęli porządek obrad 
 do realizacji. 
 
Przebieg posiedzenia: 
 
Ad.1  
 
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny 
pan Marek Bogusławski - zapytał Radnych czy mają uwagi co do tego punktu? 
Głos zabrał pan Wojciech Kurek Radny Sejmiku Województwa 
Świętokrzyskiego- uważa, że to co na ten temat mieliśmy do powiedzenia to było 
powiedziane na poprzedniej Komisji. I tak prawdę powiedziawszy ten materiał , 
który dostaliśmy to też był potrzebny po to aby mieć bazę do  właściwej oceny 
działalności za 8 miesięcy tych jednostek o których rozmawialiśmy.  Z mojego 
punktu widzenia w tej chwili dyskutowanie o 2009r., jest już po tym co 
powiedzieliśmy sobie na bieżąco jest bezprzedmiotowe. Podtrzymał  swoją opinię, 
że jeżeli chodzi o Świętokrzyskie Centrum Onkologii to sytuacja jest tragiczna. 
Przypomniał,  żeby nie było żadnych wątpliwości, że strata bilansowa  
w tej chwili tej jednostki to już jest grubo ponad 200mln zł , a pod koniec roku 
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może wynieść 400 mln zł. To jest  informacja bardzo zła. Uważa, że nad tą 
informacją powinien się zastanowić Zarząd co z tym dalej robić. 
Wywiązała się dyskusja w której głos zabrali : 
Pani Alfreda Zawierucha- Rubak- Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa   
Świętokrzyskiego, 
Pan Wacław Berens Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej  
i Spraw Rodziny , 
Pan Marek Gos Członek Zarządu, 
 pan Wojciech Kurek Radny Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego – Członek 
Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny , 
Pan Wojciech Żelezik – Zastępca Dyrektora Regionalnego Ośrodka Polityki 
Społecznej i Zdrowotnej 
Pani Teresa Czarnecka –  Zastępca Dyrektora ds. Finansowo- Administracyjnych 
Zofia Górecka- główna księgowa. 

Członkowie Komisji zdają sobie sprawę , że sytuacja Świętokrzyskiego Centrum 
Onkologii jest  bardzo zła i trzeba się zastanowić, aby  ta sytuacja uległa poprawie. 
 
Ad.2  
 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 
Rodziny - pan Marek Bogusławski- uważa, że pan Jan Gierada Dyrektor 
Wojewódzkiego Zespolonego Szpitala na ostatnim posiedzeniu dosyć dokładnie 
przedstawił jak wygląda sytuacja finansowa, w jaki sposób wygląda kontraktowanie 
świadczeń zdrowotnych. Co do  szczegółów to są zawarte w opinii i raporcie do 
sprawozdania finansowego za 2009r. 
Zapytał czy są uwagi do tego punktu? 
 Pan Wojciech Kurek Radny Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego zapytał czy 
na koniec tego roku  należy się spodziewać konieczności utworzenia rezerwy na trwałą 
utratę wartości aktywów? 
 Odpowiedzi udzieliła pani Barbara Kubicka Główny Księgowy Wojewódzkiego 
Zespolonego Szpitala –poinformowała, że największym problemem szpitala podobnie 
jak innych jednostek to jest niepłacenie przez Narodowy Fundusz Zdrowia za 
nadwykonania. W tym roku jest już ponad 10 tyś za nadwykonania. Jeżeli by się 
sytuacja zamieniała, że jednak coś nam zapłacą to by rozwiązało sytuację. Zobowiązań 
wymaganych nie mają -  przypuszcza, że ich nie będzie. 
 
Ad. 3  
 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 
Rodziny pan Marek Bogusławski - który stwierdził, że ten dokument jest bardzo 
smutny. Ponieważ jest coraz mniej lekarzy, przepaść między lekarzem młodym, 
niewykształconym  a specjalistą jest olbrzymia. Jeśli chodzi o lekarzy rodzinnych  
to średnia wieku wynosi  58 lat . Dotyczy to również wielu innych specjalności. 
Lekarzy jest za mało . Ministerstwo Zdrowia próbuje w tym momencie  skracać studia, 
specjalizację. Widać wyraźnie, że społeczeństwo wśród lekarzy się zestarzało i jest 
coraz mniej. 
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Zapytał Radnych czy są uwagi? Radni uwag nie zgłosili. 
Komisja jednogłośnie przyjęła  informację dotyczącej zatrudnienia lekarzy i lekarzy 
dentystów Województwie Świętokrzyskim  według stanu na 31 grudnia 2009r. 
 
Ad.4  
 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 
Rodziny pan Marek Bogusławski poinformował, że poziom  zatrudnienia  
pielęgniarek i pielęgniarek położnych  jest lepsza od sytuacji lekarzy. Wzrosło  
to dlatego, że inwestujemy w szpitale, powstają nowe placówki. Potrzebni są w nich 
nowi pracownicy, którzy mogliby zabezpieczyć świadczenia wykonywane na terenie 
tych placówek. Aczkolwiek daleko nam jest do ideałów. Cieszy fakt, że coraz więcej 
pielęgniarek kończy studia wyższe. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny pan 
Marek Bogusławski zapytał Radnych czy mają pytania co do tego punktu.  
Radni pytań nie mieli. Więc Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 
i Spraw Rodziny pan Marek Bogusławski zarządził  głosowanie. Komisja 
jednogłośnie przyjęła informację dotyczącą zatrudnienia pielęgniarek i położnych  
w Województwie Świętokrzyskim według stanu na 31 grudnia 2009r. 
Ad.5   
W sprawach różnych zapytano czy będzie jeszcze posiedzenie  Komisji przed końcem 
Kadencji? 
 Odpowiedzi udzielił pan Marek Gos Członek Zarządu- na pewno jeszcze będzie jedno 
posiedzenie. 
Więcej pytań nie zgłoszono.  
Na tym posiedzenie zakończono. 
Protokół sporządziła: Iwona Muter 
 
 
      Przewodniczący Komisji Zdrowia 
      Polityki Społecznej i Spraw Rodziny 
 
 
      Marek Bogusławski 
 


